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1. Kennisnemen van 

Veranderingen in het openbaar busvervoer in Gooise Meren komend jaar. 

 

2.  Inleiding 

In deze raadsmededeling wil het college uw raad graag informeren over het openbaar busvervoer 

voor komend jaar. Het is u wellicht al bekend dat de coronacrisis heeft gezorgd voor een sterke 

daling van het aantal reizigers gedurende die periode. Dit heeft ook effect op de periode na de 

coronacrisis, waar we ons nu in bevinden. Er is nog steeds sprake van een tegenvallend aantal 

reizigers. Dit is nog niet op hetzelfde niveau als in 2019 voor de coronacrisis. 

 

Op financieel gebied zijn de provincie en concessiehouder Transdev ondersteund door een 

vangnetregeling vanuit het rijk. Hierdoor konden de bussen blijven rijden gedurende de 

coronacrisis. De inzet vanuit de provincie(s) is om het voorzieningenniveau minimaal gelijk te 

houden aan 2022. Helaas verstrekt het Rijk voor 2023 geen vergoeding meer. Dit heeft als gevolg 

dat er enige verschraling van enkele buslijnen gaat plaatsvinden. Het rijk werkt momenteel wel aan 

een andere regeling voor 2023.  

 

Het college betreurt een verdere verschraling van enkele lijnen in onze gemeente en heeft in een 

reactie op het concept-vervoerplan samen met andere gemeenten binnen de regio Gooi en Vecht 

gevraagd om het behoud van buslijnen en frequenties. Dit heeft helaas niet geleid tot een wijziging 

voor het definitieve vervoerplan van 2023. Het college hoopt dat de provincie via het rijk toch de 

benodigde financiële middelen kan vinden om het huidige voorzieningenniveau in de toekomst 

weer aan te kunnen bieden. 

 

Het college heeft in het coalitieakkoord benoemd dat zij onderzoekt of er binnen de gemeente 

samen met inzet van de inwoners mogelijkheden zijn om de gaten op te vullen. Voorbeelden 

hiervan verschillende vervoersinitiatieven in onze gemeente, zoals Automaatje. Andere 

voorbeelden zijn het beter benutten van deelmobiliteit of het verbeteren van fietsverbindingen 

naar OV hubs.  

 

3. Kernboodschap 

Het openbaar busvervoer heeft een klap gekregen van de coronacrisis. Zonder vangnetregeling 

vanuit het rijk kan de concessiehouder niet alle buslijnen op hetzelfde niveau als van voor de 

coronacrisis  laten rijden. Dit komt door een tegenvallend aantal instappers en zorgt voor een 

verschraling van een aantal busverbindingen in onze gemeente. 

 

Het college onderzoekt of er binnen de gemeente samen met de inzet van inwoners 

mogelijkheden zijn om de gaten op te vullen om een sluitend netwerk te kunnen bieden. 
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4. Consequenties 

Het vervoerplan 2023 heeft de volgende consequenties: De huidige buslijn 107 komt te vervallen als 

gevolg van het verplaatsen van het Tergooi-ziekenhuis van Blaricum naar Hilversum. Om deze 

reden worden er op lijn 109 ook minder instappers verwacht. De frequentie van lijn 109 gaat van 

een halfuurdienst naar een uurdienst. Daarnaast zal lijn 110 een uurdienst gaan rijden doordat 

spitslijn 210 komt te vervallen. De frequentie van lijn 100 verandert van een kwartierdienst naar een 

halfuurdienst. Op deze lijnen wordt het aantal instappers dat past bij de norm niet gehaald. 

 

Daarentegen gaat de bus op de R-net haltes P+R Muiden, Naarden Gooimeer P+R en P+R Crailo 

vaker rijden naar Amsterdam en Huizen/Hilversum. Ook komt er een extra R-net lijn die deze haltes 

aandoet. Op deze OV-hubs en de twee NS stations in onze gemeente is er dus een ruim aanbod 

aan mogelijke OV-opties.  

 

5. Communicatie 

Transdev informeert zelf de reizigers over de nieuwe dienstregeling. 

 

6. Vervolg 

In het voorjaar van 2023 beginnen de gesprekken over de dienstregeling van 2024. Dan zal ook 

meer duidelijk worden over eventuele vergoedingen vanuit het rijk of de provincie. Het college 

blijft zich gezamenlijk met andere gemeenten binnen de regio hard maken voor een betere 

bereikbaarheid per bus voor onze kernen.  

 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Gooise Meren, 
 
 
 
 

drs. E.M. Voorhorst, 
Gemeentesecretaris 

 
 
 
 

drs. H.M.W. ter Heegde, 
Burgemeester 

 


